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	Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére
HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Dr. Nagy István agrárminiszter úrnak

„Üldözik-e a jövőben a nagygazdaságokat? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Ön a miniszterjelölti meghallgatásán a következ őket mondta :

„Akkor, amikor Mosonmagyaróvárra kerültem, akkor egy nagy felismerés vezetett, hiszen ott ,
ahol én születtem, abszolút mértékben a kisgazdaságoké volt a szerep, minden megm űvelt
terület a kisgazdaságoké volt, és mindig minden gondolat, minden családi összejövetel arró l
szólt, hogy hol van eladó föld, hány aranykorona, milyen jogi problémák merültek fel, é s
milyen a termelés. Ezzel szemben Mosonmagyaróváron azt láttam, hogy a nagyüzemnek va n
történelmi hagyománya, és hogy sikeres szövetkezetek és sikeres állami gazdaságo k
működnek egyik a másik mellett . Ez egy nagy tanulság egész életemben, és el is kísér ez a
kettősség, hiszen mindegyiknek jelentősége van, és mindegyiknek megfelel ő szerepe van a
magyar agráriumban."( . . . )

„A kormány szándékainak megfelel ően Magyarországon egy olyan agrárvidék-fejleszté s
valósul meg, amely a nagybirtokok helyett a mikro-, kis- és közepes vállalkozások, a család i
gazdaságok érdekeit szolgálja . Ez nem jelenti azt, hogy a nagyüzemek kizárásra kerülnek a
támogatottak köréből, de fontos, hogy mindenki arányosan részesüljön, és pontosan ezért a
támogatásból részesülők köre bővülhessen .”

A fentiek miatt a következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. Az elhangzottak jelentik-e, hogy a mikro-, kis- és közepes vállalkozásokkal szemben a
nagyüzemek hátrányosabb helyzetbe kerülnek a tárca jöv őbeni terveiben ?

2. Partnerként tekintenek-e mostantól a nagygazdaságokra ?

3. Ön szerint el tudják-e látni a mikro-, kis- és közepes vállalkozások, a család i
gazdaságok megfelel ő egységes alapanyaggal a jöv őben létesülö élelmiszerfeldolgozó
üzemeket?

Tisztelettel :
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Dr. Vadai Ágnd
Demokratikus Koalíci ó
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